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Akvaariorakkautta? - Sähköinen osaamisen osoittaminen ja arviointi suomalaisissa
korkeakouluissa 17.2.2016 - Perusraportti 
1. Yhteystiedot (ei pakollinen)
Vastaajien määrä: 16 

 

2. Mistä kuulit tapahtumasta?
Vastaajien määrä: 24 

sähköpostiviestillä oman organisaatiomme sisällä
Kollegalta
Facebookista
HH:n intrasta.
Sähköpostiuutiskirjeessä
Tiedote oman amkin intrassa
Exam- ja OPI-listojen kautta.
Kollegalta
kollegalta
Esimiestä
Päivi Rajaorkolta
Examiin liittyvä kokous
Esimies välitti tiedon.
Sain mainosviestin
meidän talo siäsältä tuli tietoa

Nimi Sähköposti

Anne Sahi anne.sahi@tamk.fi

Totti Tuhkanen tottituh@utu.fi

Susanna Pitkänen susanna.pitkanen@helsinki.fi

Sini Temisevä sini.temiseva@laurea.fi

Päivi Vähäsalo paivi.vahasalo@seamk.fi

Mari Varonen mari.varonen@kolumbus.fi

Sanna Sintonen sanna.sintonen@tamk.fi

Henna Koskimäki

Jukka Parviainen jukka.parviainen@aalto.fi

Irén Vikström iren.vikstrom@novia.fi

Juha Nurmonen juha.nurmonen@haaga-helia.fi

Sonja Merisalo sonja.merisalo@metropolia.fi

Jaana Kullaslahti Jaana.kullaslahti@hamk.fi

Tuija Salminen tuija.salminen@lamk.fi

Erkki Härkönen erkhar@utu.fi

Hanne Muhonen hanne.muhonen@lut.fi
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sähköpostilla
Totilta :)
Sähköpostitse
Laurean tietohallinto mainosti tilaisuutta
verkkosivuilta
Esimieheltä.
HY:n verkkotukiringin postituslistan kautta
Työsähköpostiin tuli tieto tapahtumasta.
peda-forumin lista?? Anni Rytkönen mainosti.

 

3. Osallistuminen
Vastaajien määrä: 28 

 

 
 
 
 

4. Arvioi seuraavien asioiden laatua.
Vastaajien määrä: 27 

Todella

huono
Huono

Ei hyvä

eikä

huono

Hyvä
Todella

hyvä
Yhteensä Keskiarvo

Ilmoittautuminen 0 1 1 15 9 26 4,23

Tilat 0 0 0 10 7 17 4,41

Tarjoilut 0 0 1 12 2 15 4,07

Järjestelyt yleensä 0 0 0 16 7 23 4,3

Yhteensä 0 1 2 53 25 81 4,25
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5. Arvioi seuraavat väittämät:
Vastaajien määrä: 27 

Täysin

erimielt

ä

Erimielt

ä

En

samaa

enkä

erimielt

ä

Samaa

mieltä

Täysin

samaa

mieltä

Yhteensä Keskiarvo

Aiheet ovat ajankohtaisia työni kannalta 0 1 1 9 16 27 4,48

Sain uusia tapoja ajatella 0 1 3 13 10 27 4,19

Seminaarin tahti oli sopiva 0 1 1 15 9 26 4,23

Esitysaineistot tukivat hyvin puheenvuoroja 0 0 1 10 14 25 4,52

Yhteensä 0 3 6 47 49 105 4,35

 
 
 

6. Mitä kysymyksiä toivoisit käsiteltäväksi seuraavassa tenttiseminaarissa?
Vastaajien määrä: 11 

Lisää kokemuksia sähköisententtijärjestelmän käyttöönottoprojekteista, esimerkkejä sähköisessä
tenttijärjestelmässä käytetyistä tenteistä (millaisia kysymyspankkeja/kysymyksiä, muita toteutuksia), hyviä
käytänteitä, konkreettista tietoa kameravalvontajärjestelmän hankinnasta, jne.
Tälle seminaarille tarvitaan jatkoa, ja on jo periaatetasolla suunniteltukin. Yksi haaste on opettajien laaja
verkostoiminen tämän asian kehittämiskeskusteluun. Siis pedagogiikkavetoinen jatko-osa tälle.
Exam-ohjelman nykyinen kehitysvaihe, jos on mahdollista käsitellä yksittäistä ohjelmaa
 
Sähköiset tehtävät tai tentit - näyttöinä osaamisesta - millaista todentamista tulevasuudessa /nykyisin
vaaditaan, kuka on tehtävän tai tentin tehnyt?
 
Miten digitaalinen jalanjälki voisi kumuloitua ja tuoda opiskelijalle tietoa etenemisestä (sähköinen tuutori,
oppimisranneke,sovellus)? Onko kokeiluja?
Pedagogista näkökulmaa valvotun tilan asetusten sijasta. Eli tenttiaihetta laajemmin arvioinnin välineenä, ei
vain akvaariomuodossa.
Minua olisivat kiinnostaneet myös käytännön esimerkit, mutta seminaarin kohde oli toki hieman muu. En vain
ymmärtänyt asiaa ennakolta.
Esityksissä sivuttiin palauteasioita lähinnä siitä näkökulmasta, että sähköinen tentti antaa opettajalle helpon
kanavan antaa opiskelijalle palautetta. Tätä teemaa voisi vielä syventää ja pohtia, voisiko myös opiskelijan
antamaa opintojaksopalautetta kerätä sujuvasti osana tenttimistä, ainakin antaa mahdollisuus kommentoida
sitä, miten ko. tentti opiskelijan mielestä toimi osaamisen arvioinnin näkökulmasta.
Heitän edelleen kysymyksen siitä, että miksi tentteja ei yliopistotasolla voi suorittaa kotoa käsin, vaan on
mentävä valvottuun tilaan paikalle? Tässä kohdin tarvittaisiin radikaalia muutosta...Kiitos muuten hyvästä
seminaarista :-)
Tentin tekijän näkökulma
Enemmän tentin sisältöön liittyvää asiaa.
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Paneelikeskustelussa voisi olla enemmän keskustelua, eikä vain valmistellun kuuloisia puheenvuoroja.
Samoilla linjoilla jatkaen, jatkojalostusta joihinkin aiheisiin, käyttöönottotapauksia, hyöytyesimerkkejä..
Konkretiaa.
Moodlen käyttö ja Urkund

 

7. Minkä arvosanan antaisit tapahtumalle?
Vastaajien määrä: 28 
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8. Mistä uusista aihepiireistä CSC voisi järjestää koulutuksia ja seminaareja tulevaisuudessa?
Vastaajien määrä: 8 

Osaamisen arviointiin liittyvät tekniset ratkaisut (muut kuin tentit) AHOToinnin tueksi, urasuunnittelun ja
työelämäyhteistyön ylläpitoon liittyvät ratkaisut, korkeakoulujen keskinäisen ja toisen asteen koulutuksen
yhteistyön lisäämiseen tähtäävät ratkaisut
Adobe Connect
Peppi
Pilvipalvelut
Videot opetuksessa. MOOCeissa ja Moodlessa. Siis salitallenteet vs lyhyet teemavideot. Opintosuorituksiin
liittyvät videoaineistot. Videoaineistojen jakelun hallinta
korkeakoulujen yhteistyö oppimisympäristöjen alueella, voisiko yhteistyötä tiivistää?
sitä en tiedä, mutta mistä päässen käsiiksi tilaisuuden nauhoiteen?
Heh, tällä hetkellä itseäni kiinnostaisi eniten koodaustaitojen preppaus, mutta sitä ei taida CSC:ltä saada ;)
 
Ehkä jotain korkeakoulujen käytänteiden vertailua yhdessä, osallistujat tuovat mukanaan oman korkeakoulunsa
vaikkapa digitalisaatiokokemuksia ja niitä ruoditaan yhdessä.
Funet tiimin pedagoginen käyttö, AC9 uudet ominaisuudet
Muuta palautetta: kiva kun oli etämahdollisuus. Seurasin jonkin aikaa: hyvin editoitu lennossa kalvot + puhuva
pää + yleisöä. Olisikohan ollut joku kanava kysyä?
 
Kävin matskua läpi tänään, hienoa että hyvin saatavilla. Jälleen tukea psykologisille havainnoille: tentteihin
ilmoittaudutaan innokkaasti maanantaisin, mutta tentitään hamassa tulevaisuudessa ;-) Tai kuten eräs
psykologi oli formuloinut matemaattisen kaavan, jonka perusteella hän osoitti, että on itse valmis menemään
kuntosalille 364 päivänä vuodessa - kaikkina muina päivinä paitsi tänään.


